
Informace ze zasedání OKRR dne 20. července 2023 

 

Okresní kontrolní a revizní rada OSH Klatovy se sešla podle plánu práce na rok 2023.    

Jednání se zúčastnil starosta OSH p. J. Šimáček a za kancelář OSH pí. J. Janečková.        

 

Podle programu bylo projednáno: 

 

1. Hospodaření OSH za I. pololetí letošního roku.  Příjmy byly naplněny na 91,2 % ze schváleného 

rozpočtu. Výdaje činily 75,4 % rovněž ze schváleného rozpočtu. 

Vývoj hospodaření je v souladu s rozpočtem schváleným na tento rok.  

K čerpání dotací nám podala informaci p. Janečková. Zatím se z dotací vyčerpalo cca 20 000,-. 

Čeká na potřebné smlouvy a připravují se podklady, aby se dotace podařilo vyčerpat v plné výši. 

 

2. Členové revizní komise a starosta OSH zhodnotili proběhlé hasičské soutěže. Okrskové soutěže 

jsou na dobré úrovni, dochází k úbytku soutěžních družstev. To se projevuje i na vyřazovacích 

kolech. Je to v souvislosti s úbytkem stálých obyvatel v menších obcích. Okresní soutěž byla téměř 

plně obsazená soutěžícími družstvy. Zajištění bylo také na velmi dobré úrovni. 

PHL probíhá bez potíží podle chváleného rozvrhu. 

 

3. Schválená usnesení z orgánů OSH jsou průběžně plněné.  

 

4. Provedena kontrola autoprovozu. Používaná vozidla jsou provozuschopná, evidence je řádně 

vedena. 

 

5. Při pravidelné kontrole předložených finančních dokladů nebyly shledány žádné nesrovnalosti. 

Všechny doklady měly potřebné náležitosti. 

 

6. Různé 

V dalším bodě jednání byli členové rady informováni o jednání Výkonného výboru OSH Klatovy 

ze dne 21.6.2023, kde se mimo jiné probíral návrh délky současného volebního období. 

 VV rozhodl podpořit běžné funkční období do roku 2025 a vykonání sjezdu SH ČMS v roce 2025.  

Členové RR s tímto rozhodnutím VV souhlasí. Dále byli členové informováni o jednání VV KSH 

ze dne 27.6.2023.   

Do konce srpna je možné podávat návrhy na úpravy stanov SH ČMS. 

 

 

 

Zapsal: Jiří Šmídl       Ověřeno: Vlasta Kučerová 

                          Jiří Chromý 

 

 

 


